

## The Scout Association of Hong Kong ~ 48<sup>th</sup> Hong Kong Group 香港童軍總會 ~ 港島第四十八旅

55 Braemar Hill Road, North Point, Hong Kong 香港北角寶馬山道五十五號聖貞德中學

To: Scout Troop/ Venture Scout Unit Members & Parents

Circular No. 2025/07

Cc: DC, GSL, AGSL, Leaders, Lay Members& Consultant Teacher

9th August 2025

#### **Visit: Hong Kong Wetland Park**

Our Scout Troop will be organizing a visit to the Hong Kong Wetland Park with members on August 16, 2025. The activity will primarily focus on the environmental aspects of the Progressive Badges. For those members who attend the visit can complete items of the Scout Pathfinder Award and Scout Advanced Award. Details are as follows:

Date	Week	Time	Location
16 <sup>th</sup> August 2025	Saturday	14:00-17:00	Hong Kong Wetland Park

(2) Assembling Time:

13:30

(3) Assembling Place:

 Hang Seng Bank ATM at Tin Shui Wai MTR Station

(4) Dismissing Time:

(7) Others:

17:00

(5) Dismissing Place:

Hong Kong Wetland Park

(6) Progressive Badges Items

Scout Pathfinder Award D1. Nature

a. Visit an exhibition or a place on the subject of nature environment or habitat

Scout Advanced Award D1. Ecological environment

- a. Introduce the ecological environment of Hong Kong, types and diversity and distribution of flora and fauna. List the endangered species in Hong Kong and the threats upon them.
- a. All members please wear school sportswear and troop scarf.
- b. All members are required to have lunch before attending the activity.
- c. All members should bring his/her record book, sunscreen, rain gear, water, writing instrument, personal medicine.
- d. If Amber Rainstorm Signal; or Tropical Cyclone No.3 Signal or higher are issued 3 hours before the activity, the activity would be postponed.
- e. For enquiries, please contact Group Scout Leader, Mr. Pitman Kwok at 9037-8896 or Scout Leader, Mr. Anthony Chow at 6492-1434.

Anthony Chow
Scout Leader 48th HKG

-----

Circular No. 2025/07

#### Reply Slip

Dear Scout Leader,

I am aware of the contents of the above notice and \* Agree / Disagree with the members to participate in the "Visit: Hong Kong Wetland Park" held in 16th August 2025.

Name of Member:	Signature of Parent/Guardian :	
Patrol:	Name of Parent/Guardian:	



### The Scout Association of Hong Kong ~ 48<sup>th</sup> Hong Kong Group 香港童軍總會 ~ 港島第四十八旅

55 Braemar Hill Road, North Point, Hong Kong 香港北角寶馬山道五十五號聖貞德中學

致:童軍/深資童軍支部團員及家長

副本:區總監、旅長、副旅長、各支部領袖、政務委員及顧問老師

通告第 2025/07 號 2025 年 8 月 9 日

# 考驗活動:參觀香港濕地公園

本旅定於二零二五年八月十六日與成員舉辦參觀香港濕地公園。主要進行進度性獎章內環境環境項目考驗。完成考驗活動成員可獲簽發童軍探索獎章及童軍高級獎章的項目。詳情臚列如下:

(1) 活動日期:

日期	星期	時間	地點
2025年8月16日	六	1400 — 1700	香港濕地公園

**(2) 集合時間:** 13:30 **(3) 集合地點:** ● 天水圍港鐵站恆生銀行自動櫃員機

(4) 解散時間: 17:00 (5) 解散地點: ● 香港濕地公園

(6) 進度性獎章項目 童軍探索獎章 D1. 生態環境

a. 參觀一個以自然生境或生態為主題的展覽或地方

童軍高級獎章 D1. 生態環境

a. 介紹香港生境、物種的分類、其多樣性及分佈,並舉出香港的瀕危物種及其面對的威脅

(7) 其它事項:

- a. 各成員請穿著學校運動服及配戴旅巾。
- b. 各成員需於活動前進食午餐。
- c. 各成員需準備記錄簿、防曬乳、雨具、水、書寫工具、個人藥品物等。
- d. 如訓練班/活動前3小時,天文台仍然發出紅色或以上暴雨警告信號, 三號或以上颱風信號,此活動將會延期。
- e. 如對本次活動有任何查詢,請與本旅旅長郭沛民先生(9037-8896)或本 旅童軍團長周承發先生(6492-1434)聯絡。

港島第四十八旅童軍團長

周承發

通告第 2025/07 號

### <u>回條</u>

童軍團長:

本人已知悉上述通告之內容,並 \* 同意 / 不同意 成員參與 2025 年 8 月 16 日舉行的「考驗活動:參觀香港濕地公園」。

成員姓名:	家長/監護人簽署:
小隊:	家長/監護人姓名: